
Zápis č. 1/2023 ze zasedání obecního zastupitelstva  

konaného dne 1. 3. 2023 

 

Místo konání: Kulturní dům v Bílé 

Přítomni: viz prezenční listina 

Zasedání bylo zahájeno v 18:15 hodin.  

Z celkového počtu 11 zastupitelů bylo jednání přítomno 9 osob. Zastupitelstvo bylo schopné se 

usnášet po celou dobu jednání. Schvalovací kvorum činí 6 hlasů. 

Program jednání: 

1. Zahájení, volba ověřovatelů zápisu, schválení programu 

2. Plnění rozpočtu za rok 2022 

3. Zpráva auditora 

4. Závěrečný účet obce za rok 2022 

5. Schválení výsledků inventarizace za rok 2022 

6. Návrh plánu práce na rok 2023 

7. Návrh rozpočtu obce na rok 2023 

8. Návrh rozpočtu mateřské školky na rok 2023 

9. Různé  

a) Smlouva o smlouvě budoucí – věcné břemeno Bohdánkov  

b) Žádost KSSLK o převzetí komunikací na Bílé a ve Chvalčovicích 

c) Schválení výběrových řízení na tep. čerp., fotovolt., mostek Kohoutovice 

d) Smlouvy o smlouvách budoucích na pozemky pod chodník ve Vlčetíně 

e) Informace o rozhodnutí výmazu z rejstříku svazku obcí (DSO) 

f) Projednání pachtovní smlouvy obec versus Agro Bílá 

g) Projednání situaci okolo pozemku Martina Kouška 

h) Projednání nabídky ČEZ na stavbu větrné elektrárny 

i) Příspěvky obce pro spolky Dubáci a Azyl pes 

j) Vyjádření k žádostem o změnu územního plánu 

k) Zastupitel obce pro jednání ve věcech územního plánování 

l) Termínovaný účet 

m) Pořízení platebního terminálu 

n) Spořicí účet u MONETA Money Bank 

o) Poskytování obecních dotací spolkům 

10. Diskuse  

11. Závěr 

1. Zahájení, volba ověřovatelů zápisu, schválení programu 

Určení zapisovatele a schválení ověřovatelů zápisu: 

Zapisovatelem pro pořízení zápisu z veřejného zasedání zastupitelstva obce byla určena 

J. Královcová. 

Za ověřovatele zápisu byli navrženi Ladislav Bradáč a Tomáš Najman. 

Hlasování:  pro: 7 proti: 0 zdržel se: 2 

Za ověřovatele zápisu byli schváleni Ladislav Bradáč a Tomáš Najman. 

Schválení, popř. doplnění programu: 



K předloženému programu nebyl vznesen žádný návrh na doplnění.  

Bylo hlasováno o programu zasedání ve výše uvedeném znění. 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Program jednání zastupitelstva obce byl schválen tak, jak je uvedeno výše.  

Dále bylo jednáno ve věci jednotlivých bodů schváleného programu. 

2. Plnění rozpočtu za rok 2022 

Zastupitelé obdrželi informaci o plnění rozpočtu k 31. 12. 2022.  Celkové příjmy činily 21 813 566,- 

Kč, celkové výdaje 19 716 995,- Kč. Rozpočtová rezerva činí 8 021 779, Kč. 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí plnění rozpočtu za rok 2023.  Přehled plnění rozpočtu 

k 31. 12. 2022 je přílohou tohoto zápisu.         

3. Zpráva auditora 

Zastupitelé byli seznámeni se „Zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření obce Bílá, IČO 

00262668, za rok 2022“.  

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí zprávu auditora. Zpráva auditora je přílohou tohoto zápisu. 

4. Závěrečný účet obce za rok 2022 

Zastupitelé obdrželi „Návrh závěrečného účtu za rok 2022“ sestavený k 13. 2. 2023. K závěrečnému 

účtu za rok 2022 nebyly vzneseny připomínky. 

Navrženo usnesení č. 1/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje Závěrečný účet za rok 2023 - bez výhrad.“ 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 1/23 bylo přijato. Závěrečný účet obce za rok 2022 je přílohou tohoto zápisu. 

5. Schválení výsledků inventarizace za rok 2022 

Zastupitelé obdrželi Inventarizační zprávu za rok 2022. Inventarizace byla zahájena k 12. 12. 2022 a 

ukončena k 16. 1. 2023. Při inventarizaci nebyly zjištěny schodky ani manka. Z inventarizace 

vyplynuly některé návrhy na vyřazení, přesun a likvidaci majetku.  

Navrženo usnesení č. 2/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje výsledky inventarizace majetku za rok 

2022.“ 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 2/23 bylo přijato. Inventarizační zpráva za rok 2022 je přílohou tohoto zápisu. 

6. Návrh plánu akcí pro rok 2023 

Zastupitelé obdrželi návrh plánu akcí pro rok 2023. Součástí navrženého plánu jsou akce členěné do 

dílčích oblastí „Dokumentace“, „Požární ochrana“, „KD Bílá, zařízení Vlčetín, knihovny, hřiště Bílá“, 

„MŚ, OÚ, statek Luhov“, „Památky“, „Místní komunikace“, „Autobusové čekárny“, „Veřejná 

prostranství“, „Lesní hospodářství“, „Odpady“, „Veřejné osvětlení“, „Životní prostředí“. 

První z bodů v dílčí oblasti „Dokumentace“ je „Řešení hasičské zbrojnice Bílá …“. K tomuto otevřel 

starosta obce diskusi, zda je zájem o zařazení tohoto bodu do plánu prací. Pochybnosti jsou ohledně 

možnosti schválení obdobné investiční akce.  Starosta obce nastínil možnosti týkající se této akce – 

zda je možné inspirovat se dokumentací jiných obdobných staveb, zda je možné do jedné akce sloučit 



výstavbu nové hasičárny s veřejnou budovou. V diskusi se vyjádřili T. Hrubý a L. Bláha, kteří 

doporučují systematický přístup řešení situace hasičárny na Bílé. Do diskuse se dále vložil L. Bradáč.  

Na základě diskuse k tomuto bodu bylo navrženo: „Zastupitelstvo pověřuje starostu provést 

průzkum možnosti řešení situace hasičské zbrojnice pro zásahovou jednotku“. 

Na základě diskuse pak byl tento diskutovaný bod návrhu akcí upraven a zároveň vypuštěny 

související body „Oprava projektu nové hasičské zbrojnice“ a „Podání žádosti o dotaci na GŘ HZS a 

LK“. 

Starosta dále uvedl, komentoval a zdůvodnil další body plánu prací. Další body nebyly rozporovány 

nebo podrobněji diskutovány. Bod „nákup štěpkovače“ byl nahrazen bodem „provést průzkum 

možností nákupu, respektive pronájmu štěpkovače“. 

Navrženo usnesení č. 3/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje plán akcí na rok 2023 ve znění 

pozměněném na základě diskuse.“ 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 3/23 bylo přijato. Schválený plán akcí pro rok 2023 je přílohou tohoto zápisu. 

7. Návrh rozpočtu obce na rok 2023 

Zastupitelstvo obce obdrželo návrh rozpočtu na rok 2023. Zůstatek na bankovních účtech z minulého 

období činí 14 488 tis. Kč. Předpokládané příjmy pro rok 2023 jsou ve výši 17 805,9 tis. Kč, výdaje 

21 797, 973 tis. Kč. 

Starosta doplnil informaci k navrhované položce „Server OÚ“ s tím, že v průběhu roku budou zjištěny 

možnosti řešení efektivního zálohování dat OÚ, teprve poté bude řešen případný nákup zařízení. 

Oproti obdrženému návrhu byl vznesen požadavek na navýšení položky pro „Tisk kniha Petrašovice“ 

– původně navržen příspěvek 150 tis., autor vznesl žádost o navýšení o 50 tis., tj. na 200 tis. 

s možností dotisku knihy „Hradčany, Chvalčovice“. K požadavku nebyly zamítavé reakce. O navýšení 

této položky rozpočtu bylo následně hlasováno: 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Dále byl vznesen návrh o doplnění položky „Příspěvek na další úpravy kostnice a kostela sv. Jakuba 

v Letařovicích ve výši“ 100 tis. Kč. Požadavek je motivován potřebou pokračovat v dalších úpravách 

kostela, které v předchozích letech iniciovala a spolufinancovala obec Bílá. O zařazení této položky do 

rozpočtu bylo následně hlasováno 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

K tomuto bodu jednání bylo navrženo usnesení č. 4/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce 

pro rok 2023 ve znění pozměněném na základě schválených návrhů.“ 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 4/23 bylo přijato. Schválený návrh rozpočtu pro rok 2023 je přílohou tohoto zápisu. 

8. Návrh rozpočtu mateřské školy na rok 2023 

Navržený rozpočet mateřské školy v Bílé pro rok 2023 činí 6 519 tis. Kč.  

Navrženo usnesení č. 5/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet mateřské školy pro rok 2023 

v předloženém znění.“ 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení č. 5/23 bylo přijato. Schválený návrh rozpočtu mateřské školy pro rok 2023 je přílohou 

tohoto zápisu. 



9. Různé  

a) Smlouva o smlouvě budoucí – věcné břemeno Bohdánkov 

Zastupitelé obdrželi navržené znění „Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

a dohodu umístění stavby“ mezi obcí Bílá a ČEZ Distribuce, a.s. Smlouva se týká pozemků parc. č. 

1495/3 a 1489/3 v k.ú. Petrašovice.  

Navrženo usnesení č. 6/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření předmětné Smlouvy o budoucí. 

smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu umístění stavby a záměr zřízení věcného břemene 

k Dotčené nemovitosti. Dále je sjednána jednorázová náhrada za zřízení věcného břemene ve výši 

8.700,-Kč. Dále zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce k podpisu následné smlouvy o věcném 

břemeni za stejných podmínek dle smlouvy budoucí.“ 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 6/23 bylo přijato. Znění navržené smlouvy je přílohou tohoto zápisu. 

b) Žádost KSSLK o převzetí komunikací na Bílé a ve Chvalčovicích  

Obec Bílá obdržela žádost od KSSLK o převzetí silnic ev. č. III/2788 o celkové délce 1024 m a ev. 

č. III/27714 o celkové délce 1180 m do své správy.  Zastupitelstvo obce zamítá návrh s tím, že se věcí 

bude případně zabývat po celkové opravě komunikace včetně mostku, propustku a opěrných zdí. 

Hlasováno o usnesení č. 7/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje žádost KSSLK o převzetí silnice ev. č. 

III/2788 o celkové délce 1024 m a ev. č. III/27714 o celkové délce 1180 m obcí Bílá.“ 

Hlasování:  pro: 0 proti: 9 zdržel se: 0 

Usnesení č. 7/23 nebylo přijato. Zastupitelstvo obce zamítlo návrh. Věcí se bude případně zabývat 

po celkové opravě komunikace včetně mostku, propustku a opěrných zdí. 

c) Schválení výběrových řízení na tep. čerp., fotovolt., mostek v Kohoutovicích 

V souladu s plánem akcí na rok 2023 zastupitelstvo obce schvaluje vypsání výběrových řízení na 

tepelné čerpadlo a FVE pro OU + MŠ a realizaci opravy mostku v Kohoutovicích. Na uvedené akce je 

podána žádost o dotaci. 

Navrženo usnesení č. 8/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje vypsat výběrová řízení na tepelné čerpadlo 

a FVE pro OU + MŠ a realizaci opravy mostku v Kohoutovicích.“  

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 8/23 bylo přijato. 

d) Smlouvy o smlouvách budoucích na pozemky pod chodník ve Vlčetíně 

Obec má zpracovanou projektovou dokumentaci na realizaci chodníku ve Vlčetíně. Pro pokračování 

k realizaci je nutné odkoupení dotčených pozemků. 

Navrženo usnesení č. 9/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje a pověřuje starostu obce k sjednání smluv 

o smlouvách budoucích na pozemky pro realizaci stavby chodníku ve Vlčetíně. Výkupní ceny se budou 

řídit směrnicí č. 1 z roku 2022. V případě požadavků vyšší ceny ze strany vlastníka pozemku tato 

smlouva podléhá schválení obecním zastupitelstvem.“  

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 9/23 bylo přijato. 



e) Informace o rozhodnutí výmazu z rejstříku svazku obcí (DSO)  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o výmazu z rejstříku dobrovolného svazku obcí (DSO). 

f) Projednání pachtovní smlouvy obec versus Agro Bílá 

V roce 2024 končí smlouva na propachtované pozemky pronajaté společnosti Agro Bílá, a.s. (dále jen 

Agro). Agro aktuálně nabízí možnost předčasného ukončení stávající smlouvy (doba platnosti do 

konce 2024) s navýšením ceny orná půda 4 tis. a ostatní půdy 2,5 tis. za ha. v případě uzavření 

smlouvy na deset let. V rámci diskuse byl vznesen požadavek doplnění pachtovní smlouvy o inflační 

doložku. 

Navrženo usnesení č. 10/23: „Zastupitelstvo obce souhlasí s podpisem pachtovní smlouvy na dalších 

deset let za předpokladu doplnění inflační doložky. V případě nesouhlasu s inflační doložkou ze strany 

Agro Bílá a.s. se projednáním pachtovní smlouvy bude zabývat zastupitelstvo obce na dalším veřejném 

zasedání.“ 

Hlasování:  pro: 8 proti: 0 zdržel se: 1 

Usnesení č. 10/23 bylo přijato. 

g) Projednání situaci okolo pozemku Martina Kouška 

Obec obdržela návrh p. Martina Kouška na odkup nebo pronájem části pozemku 132/4 v k. ú. Bílá.  

Jedná se o část pozemku o rozloze 197 m2, která vyasfaltována a užívána obcí Bílá. P. Martin Koušek 

navrhuje buď prodej za celkovou cenu 185 tis. Kč, nebo nabízí pronájem ve výši 24 Kč/m2/rok včetně 

dlužného nájemného za poslední 3 roky. 

Navržená odkupní cena je tak 937 Kč/m2. Pronájem je navrhován v maximální možné výši dle 

Výměru MF ČR. Ani jedna z nabízených variant svou výší neodpovídá ceně v místě a čase obvyklé 

a obě jsou tak pro zastupitele obce těžko přijatelné v kontextu výše obecního rozpočtu a povinnosti 

zodpovědně hospodařit s veřejnými prostředky. O obou návrzích p. Martina Kouška zastupitelstvo 

postupně hlasovalo. 

Hlasováno o usnesení č. 11/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje odkup dotčené části pozemku 132/4 

v k. ú. Bílá o rozloze 197 m2 za odkupní cenu 185 tis. Kč navrženou p. Martinem Kouškem.“ 

Hlasování:  pro: 0 proti: 9 zdržel se: 0 

Usnesení č. 11/23 nebylo přijato. 

Následně bylo hlasováno o usnesení č. 12/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem dotčené části 

pozemku 132/4 v k. ú. Bílá o rozloze 197 m2 za podmínek navržených p. Martinem Kouškem, tj. 24 

Kč/m2/rok, tedy roční nájemné 4 728,- Kč., včetně dlužného nájemného za poslední 3 roky“. 

Hlasování:  pro: 0 proti: 9 zdržel se: 0 

Usnesení č. 12/23 nebylo přijato.  

Zastupitelstvo pověřuje starostu projednání dalšího postupu s JUDr. Šoljakem 

h) Projednání nabídky ČEZ na stavbu větrné elektrárny 

Obec obdržela nabídku na ČEZ na Společný podniku ČEZ a obce Bílá týkající se projektu elektrárny 

v obci Bílá. 

Navrženo usnesení č. 13/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje společný podniku ČEZ a Obce Bílá.“ 

Hlasování:  pro: 1 proti: 6 zdržel se: 2 

Usnesení č. 13/23 nebylo přijato 



i) Příspěvky obce pro spolky Dubáci a Azyl Pes 

Obec obdržela žádost spolku Dubáci o finanční příspěvek ve výši 45 tis. Kč na kulturní činnost spolku 

v roce 2023. Dále obec obdržela žádost o finanční dar na činnost od útulku Azyl Pes, Krásný Les na 

rok 2023 ve výši 10.000,-Kč. V diskusi bylo navrženo přispět spolku Dubáci částkou 40 tis. Kč a 

útulku Azyl Pes darovat na činnost ve výši 10 tis. Kč. O těchto dílčích návrzích bylo postupně 

hlasováno. 

Navrženo usnesení č. 14/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje finanční příspěvek spolku Dubáci ve výši 

40 tis. Kč.“ 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 14/23 bylo přijato. Žádost o finanční příspěvek na kulturní činnost spolku Dubáci je 

přílohou tohoto zápisu. 

Navrženo usnesení č. 15/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar na činnost útulku Azyl Pes ve 

výši 10 tis. Kč.“  

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 15/23 bylo přijato. Žádost o finanční dar na činnost útulku Azyl Pes je přílohou tohoto 

zápisu. 

j) Vyjádření k žádostem o změnu územního plánu 

Obec obdržela dva návrhy na změnu územního plánu „Návrh č. 3 na změnu územního plánu Bílá“ 

a „Návrh č. 4 na změnu územního plánu Bílá“. 

První z uvedených návrhů se týká části pozemku par. č. 224/1 v k. ú. Bílá, kde je aktuálně orná půda. 

Návrh podal vlastník pozemku se záměrem vyčlenit část tohoto pozemku o výměře 1500 m2 za 

účelem stavby rodinného domu. Pořizovatel schválení návrhu nedoporučuje. Návrh s odůvodněním 

pořizovatele je v příloze tohoto zápisu. 

Hlasováno o usnesení č. 16/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje Návrh č. 3 na změnu územního plánu 

Bílá.“ 

Hlasování:  pro: 0 proti: 9  zdržel se: 0 

Usnesení č. 16/23 nebylo přijato. Návrh č. 3 na změnu územního plánu Bílá je přílohou tohoto 

zápisu. 

Druhý z uvedených návrhů se týká pozemku par. č. 37 v k. ú. Chvalčovice, výměra 8192 m2, aktuální 

druh pozemku orná půda. Návrh podává vlastník pozemku, který má zájem na pozemku vybudovat 

zázemí pro chov koní. Pořizovatel schválení návrhu doporučuje. Návrh s odůvodněním pořizovatele 

je v příloze tohoto zápisu. 

Hlasováno o usnesení č. 17/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje Návrh č. 4 na změnu územního plánu 

Bílá.“ 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 17/23 bylo přijato. Návrh č. 4 na změnu územního plánu Bílá je přílohou tohoto zápisu. 

k) Určený zastupitel obce pro jednání s pořizovatelem ve věcech územního plánování 

Na místo určeného zastupitele pro jednání s pořizovatelem ve věcech územního plánování byl 

navržen pan František Pospíšil. Tento nebyl jednání přítomen, nicméně se svou nominací souhlasí. 

Navrženo usnesení č. 18/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje pana Františka Pospíšila jako určeného 

zastupitele pro jednání s pořizovatelem ve věcech územního plánování.“ 



Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 18/23 bylo přijato. 

l) Termínovaný účet  

Obec má k dispozici informaci Komerční banky (KB) o úročení termínovaných účtů. Vzhledem k výši 

rozpočtové rezervy z předchozího období je účelné tyto finanční prostředky zhodnotit alespoň 

vhodným úročením. Starosta obce navrhl zřídit termínovaný účet u KB na dobu 12 měsíců a 

převedení 5 mil na tento účet.  

Navrženo usnesení č. 19/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení termínovaného účtu na období 1 

rok u KB a vložení 5 mil. Kč na tento účet.“ 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 19/23 bylo přijato. 

m) Pořízení platebního terminálu 

Starosta obce seznámil zastupitelstvo se záměrem zřízení platebního terminálu, na jehož absenci si 

někteří občané v případě platby na obecním úřadě stěžují. Platba je v současné době možná pouze 

v hotovosti. 

Navrženo usnesení č. 20/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení nového platebního terminálu na 

obecním úřadě obce Bílá.“ 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 20/23 bylo přijato. 

n) Spořicí účet u MONETA Money Bank 

Obec má na spořicím účtu u MONETA Money Bank k 31.12.2022 částku ve výši 4 549.353,-Kč. Učet 

má extrémně nízkou úrokovou sazbu, respektive prakticky nulovou z pohledu v současné době 

nabízených bankovních produktů. 

Navrženo usnesení č. 21/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje pověření starosty obce vstoupit v jednání 

s bankou MONETA Money Bank ohledně sjednání nového spořícího účtu s výhodnějším úročením, které 

odpovídá dnešním nabízeným úrokovým sazbám na nově zřizovaných spořicích nebo termínovaných 

účtech jednotlivých bank. Pověření starosty se vztahuje i na možnost ukončení smlouvy stávajícího 

spořícího účtu u MONETA Money Bank.“ 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0  

Usnesení č. 21/23 bylo přijato. 

o) Poskytování obecních dotací spolkům 

Navrženo usnesení č. 22/23: „Zastupitelstvo obce schvaluje poskytování obecních dotací spolkům.“ 

Hlasování:  pro: 9 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení č. 22/23 bylo přijato. 

10. Diskuse  

Starosta obce informoval přítomné, že v roce 2023 bude zahájeno řízení ohledně výstavby silnice 

Hodkovice – Petrašovice, včetně mostku. Podání nabídek končí 03/2023, realizace je plánována 

v roce 2023. 



Jiří Valeš vznesl připomínku k osvětlení na Bílé. Ve vesnici se svítí celou noc, což je pro některé 

občany rušivé. Dále požaduje upravit počet lamp světelného osvětlení v okolí jeho RD. Starosta obce 

reagoval, že se podnětem bude zabývat. 

Pavel Vítek vznesl požadavek na doplnění jedné lampy. Starosta obce přislíbil, že se podnětem bude 

zabývat. 

P. Šindelář vznesl požadavek porazit dva smrky na pozemku, který je dle jeho informací v majetku 

obce. Starosta obce přislíbil, že se situací bude zabývat. 

11. Závěr 

Starosta poděkoval přítomným za účast. 

Příští zasedání zastupitelstva dle předpokladu 24.5.2023, popřípadě dříve dle potřeby. 

Čas ukončení zasedání 20:55 

 

12. Přílohy zápisu: 

▪ Prezenční listina 

▪ Plnění rozpočtu k 31. 12. 2022 

▪ Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce Bílá, IČO 00262668, za rok 2022 

▪ Závěrečný účet obce za rok 2022 

▪ Inventarizační zpráva za rok 2022 

▪ Plán akcí pro rok 2023 

▪ Rozpočet pro rok 2023 

▪ Rozpočet MŠ pro rok 2023 

▪ Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu umístění stavby 

▪ Žádost útulku Azyl Pes o příspěvek na činnost 

▪ Žádost o finanční příspěvek na kulturní činnost spolku Dubáci 

▪ Návrh č. 3 na změnu územního plánu Bílá 

▪ Návrh č. 4 na změnu územního plánu Bílá 

Uvedené přílohy nejsou součástí elektronické verze zápisu a jsou k uchovány v tištěné podobě 

společně se zápisem na obecním úřadě v Bílé. 

 

 

Zapsala: Jiřina Královcová Ověřovatelé zápisu: 

Starosta obce: 

Ladislav Bradáč 

Václav Najman Tomáš Najman 

 


